
Referat fra elevrådsmøte 2/12 

Tilstede: 1. A B og C  

               2. A og B  

               3. A og B  

               4. A og B  

               5. A (B hadde fysak)  

               6. A og B  

               7. A og B  

FAU har sett på sakene våre og har tenkt mye.  

Klasseballene kommer til å få et positivt svar, veldig snart  

Male opp på bingen tror Knut vil ødelegge gresset og vil ikke skje  

Tauskog har vært på skolen før men det gikk ikke så bra.  

Vaktmester skal se på uværsskuret utenfor og hvis FAU har nok penger kan det bli 

klatrevegg.  

Høyere vegg på bingen er sløsing med penger og det blir mer ustabilt for vind og storm  

Sykkelløype vil bli diskutert og hørtes ut som et godt forslag. Men Knut er usikker på hvor 

den vil være, og vil ha innspill fra klassene på 

1. Hvor kan en slik løype være? 

2. Hva skal den inneholde/hvordan skal den være? 

Sekretær: Hans Marius  

NB fra Karen: Vi brukte over et kvarter for å hente inn elevrådsrepresentantene fra alle 

klassene i dag. Kun tre klasser husket møtet – selv etter digital påminnelse tidligere på 

dagen. Håper vi slipper dette fremover. God helg!  

 


